
 
 

 

 

Verslag OR vergadering 5 januari ’21 

Vergadermoment van 14u30 tot 15u30 online 

Aanwezigheden:  Mr. Roel Eerlingen, Mr. Ivo Huygen, Mr. Jeannot Lauwers, Mr. Johan Wynen, 
Mr. Peter Herman, Mv. Ann Briers, Mv. Sandrine Ercken, Mr. Kristof Gilissen, Mv. Susy 
Wouters, Mv. Mieke Hulsboch:  Mv. Heidi Thienpont, , Mv. Sabine Aerts, Mv. Yvonne Van De 
Scheur 

Verontschuldigd :  Mv. Andrea Mertens 

Voor het allereerst de beste wensen voor 2021. Ik hoop dat het oude ook weer snel 

terugkomt zodat we eens samen kunnen gaan tafelen met het gezin of iets kunnen gaan 

drinken.  

1.Verslag van de vorige vergadering  

Werd goedgekeurd. 

Sociaal akkoord: werd nogmaals toegelicht. Zie verslag van 8/12/20. 

 

2. Personeelsverloop in en outs. 

Deze werden toegelicht aan de leden van de OR. 

Welkom en we hopen op een goede samenwerking. 

 

3. Wachtdiensten zijn nog steeds in sommige huizen op de werkvloer aanwezig? 

In Genk is deze nog van toepassing omwille van herstructurering. 

In Bocholt is dit ook nog van toepassing maar men gaat dit verder opnemen met Marc Voets. 

Als men nog wachtdiensten wil toepassen, moet hier zeer transparant mee omgegaan en 

concrete afspraken rond maken.  

Binnen het kader van Integro kan men best een cao maken over de wachtdiensten. 

Welke vergoedingen staan er tegenover als men binnen een bepaalde tijd op het werk 

aanwezig moet zijn? 

 



 
 

 

 

4. Wachtdiensten s ’nachts als er 2 zorgkundige de nachtdienst doen. 

Dit komt zeer sporadische voor, maar dit mag wettelijk ook niet. Dit is zeer zelden en uit 

hoogdringendheid wanneer het echt niet anders kan. 

Dan neemt soms de directie (in het Park) de wachtdienst voor hun rekening. 

Geen nieuwe gegevens bekend. 

 

5. Personeelsverloop 

Het personeelsverloop werd aan de hand een bijlage toegelicht. 

 

6. Nieuwe werkcodes voor het onderhoud van Neerpelt 

Een motivatie waarom deze codes van toepassing zijn. Dit omdat het re-integratie 

programma is van de persoon in kwestie en deze mag maar 19u per week werken. 

Deze codes werden dan ook goedgekeurd. 

OnA: 8u30 – 12u30 

Onk: 8u30 – 11u30 

Voor Immaculata wordt ook nog een code aangevraagd wegens uitbreiding van de dienst op  

afdeling de Lommert in de namiddag: 15 tot 21:30 met een half uur pauze. Volgens Dhr. 

Hermans zou deze code echter al bestaan. 

7. Huishoudelijk reglement  

De uitnodigingen en verslagen moeten ook doorgestuurd worden naar de effectieve en 

plaatsvervangende leden. 

De directie bekijkt of de reisvergoeding als gewerkte tijd kan gelden. 

Onder voorbehoud werd het huishoudelijk reglement goedgekeurd. 

 

 

 



 
 

 

 

8. Varia 

- Voor de volgende vergadering gaan we de basisinformatie krijgen. Deze gaat door 

zonder de bedrijfsrevisor. De leden van de OR zijn akkoord met de afwezigheid van 

de bedrijfsrevisor.  

Beleidsplannen worden in samenspraak met  de heer Patrick Kwanten toegelicht. 

 

- Pentaplus:  hoe gaan we dit aanpakken? 

Normaal ging dit in vanaf januari maar dit werd uitgesteld met één maand. In 

februari gaan de meeste huizen van start, dit kan wat variëren. 

 

Er moet nog wat voorbereidende informatie worden toegelicht.  

 

Er moeten mentoren aangesteld worden en deze moeten ook goed op de hoogte 

gebracht worden over de nieuwe technieken en/of veranderingen. 

 

Er wordt nog een omzendbrief rond gestuurd i.v.m. het pentaplus programma. 

 

- Wijziging van datum vergadering 

16 juni wordt 29 juni omdat de bedrijfsrevisor dan langs komt.  

 

9. Datum volgende vergadering 

17 februari 2021 

 

An Briers, 

Secretaris OR VZW Integro 

 

 

 

 


